
 

ANA PROFETA:  

- Dobar dan svima!  

Moram priznat da sam imala na umu jedno drugo pitanje koje sam željela postavit danas 

no slušajući ovaj aktualac ipak ću promijeniti prvotnu namjeru pa ću zamoliti odgovor na 

sljedeće:  

naime, kako pratim komunikacije iz Grada projekt izgradnje prometnice i tramvajske 

pruge u Sarajevskoj je najavljivan u nekoliko navrata a ja bih sad zamolila onda neku konkretnu, 

ako postoji, konkretniju informaciju u kojoj fazi je taj projekt i je li onda iz najave prelazi u 

provedbu. Hvala lijepo.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Hvala na pitanju.  

Da, zaboravio sam spomenuti od onih svih projekata od Medpotoki podvožnjaka, 

Jarunskog mosta, Kolakove, Branimirove itd. da imamo isto tako novi ulaz u grad u Sarajevskoj 

ulici koji mi gradimo sa sjeverne strane a Hrvatske ceste grade s južne strane, onaj nadvožnjak 

preko cijelog Ranžirnog kolodvora.  I to će biti drugi znači južni ulaz u grad Zagreb koji će isto 

tako bit bitan za rasterećenje prometa. Ti radovi, imamo sve, imamo izvođače, nadzor, sve živo, 

međutim bile su dvije obiteljske kuće koje je trebalo riješit imovinsko-pravne odnose i vlasnici 

te dvije obiteljske kuće su evo nedavno prihvatili ponuđenu cijenu tako da očekujemo da radovi 

počnu krajem ovog mjeseca na cesti i vrlo skoro će početi isto tako i radovi na tramvajskoj 

pruzi, to su dvije odvojene javne nabave, tako da će to bit prva tramvajska pruga u Zagrebu 

koja se gradi nakon 25 godina.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

 

ANA PROFETA iz klupe:  

- Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Gospođa Ana Profeta, nije zatražila, dobro. Onda idemo dalje.  

Zadnja govornica danas na aktualcu je zastupnica Gordana Rusak. Izvolite zastupnice, 

postavite vaše pitanje.  

 

 


